
                                                  Protokół Nr  XXXVIII/2009                   

                                                z sesji Rady Gminy  Klembów  

                odbytej  25 wrze śnia  2009 roku  w sali Urz ędu Gminy w Klembowie 

 

 

Obrady rozpoczęto o godz.1445, a zakończono o godz.1700. 

W posiedzeniu uczestniczyło 14 radnych, co stanowi 93 % obecności radnych. 

 

Proponowany porz ądek obrad:  

 

 1.  Otwarcie  XXXVIII  zwyczajnej sesji Rady Gminy.     

2. Przedstawienie porządku obrad XXXVIII zwyczajnej sesji Rady Gminy.        

3. Przyjęcie protokółu z XXXVII  zwyczajnej sesji Rady Gminy. 

4. Przyjęcie porządku obrad XXXVIII  zwyczajnej sesji Rady Gminy. 

5. Sprawozdanie z działalności  Wójta Gminy za okres między sesjami .   

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany w budŜecie na 2009 rok. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla 

Powiatu Wołomińskiego na budowę  chodnika w miejscowości Dobczyn. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie  uchylenia Uchwały Nr XXXV/256/09 

Rady Gminy w Klembowie z dnia 17 czerwca 2009r. w sprawie zaciągnięcia 

długoterminowego kredytu ze środków Europejskiego Funduszu Rozwoju Wsi 

Polskiej. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu 

bankowego. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego Gminnego Ośrodka Kultury w Klembowie za rok 2008. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego Biblioteki Publicznej w Klembowie za rok 2008. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nabycia nieruchomości gruntowej z 

przeznaczeniem pod drogę gminną w miejscowości Dobczyn gmina Klembów.  

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nabycia nieruchomości gruntowej z 

przeznaczeniem pod drogę gminną w miejscowości Ostrówek obręb Lipka gmina 

Klembów.  



 2

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie  nadania nazw ulicom we wsi Nowy 

Kraszew. 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie: wpisania budowy obwodnicy Marek na 

drodze S8 oraz drogi S17 na odcinku od projektowanej drogi S8 do miejscowości 

Wiązowna do Programu Budowy Dróg Krajowych na lata 2008-2012 Ministerstwa  

Infrastruktury. 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na bezczynność 

Wójta Gminy Klembów. 

17.  Interpelacje radnych i odpowiedzi na interpelacje radnych. 

18. Sprawy róŜne i wolne wnioski..   

17. Zamknięcie obrad  XXXVIII  zwyczajnej sesji Rady Gminy.    

          

Ad.1.2. 

 

 Otwarcia  XXXVIII zwyczajnej sesji Rady Gminy dokonał Pan  Krzysztof  

Skołorzyński  Przewodniczący Rady Gminy.  

 Następnie powitał przybyłych na sesję   radnych oraz zaproszonych gości wg. 

załączonej listy. Przy otwarciu  obrad sesji radnych obecnych było 11 więc 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził quorum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji.  

              

W dalszej części wystąpienia przedstawił proponowany porządek obrad. 

 

Ad. 3.    

 

Przewodnicz ący Rady Gminy Krzysztof Skołorzy ński -  poprosił o przystąpienie 

do omówienia pkt. 3  przyjęcie protokółu z XXXVII zwyczajnej sesji Rady Gminy. 

Protokół był do wglądu radni mieli moŜliwość zapoznania się z treścią protokółu 

Przewodniczący Rady Gminy zadał pytanie czy  radni mają uwagi do protokółu – 

uwag nie było. 

  

 Przewodniczący Rady Gminy poprosił więc o przystąpienie do głosowania nad 

przyjęciem protokółu.     
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                                                           Za  -    11       

                   Przeciw  -    0 

 Wstrzymało si ę   -    0 

W wyniku przeprowadzonego głosowania protokół został przyjęty . 

 

Ad.4. 

 

Przewodnicz ący Rady Gminy Krzysztof Skołorzy ński  -  poprosił o przystąpienie 

do omówienia kolejnego zagadnienia , przyjęcie porządku obrad XXXVIII zwyczajnej 

sesji Rady Gminy . 

Na obrady sesji Rady Gminy o godz. 1455 przybyła  radna p.  Dorota Marcinkowska. 

  Przewodniczący Rady Gminy zadał pytanie odnośnie przedstawionego porządku 

obrad czy są jakieś propozycje lub uwagi do przedstawionego porządku obrad sesji. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował Radę, Ŝe na jego ręce wpłynął wniosek 

Komisji Rewizyjnej w sprawie wprowadzenia dodatkowego punktu  na obrady sesji 

dotyczącego „Informacji dotyczącej projektów zwodociągowania Gminy oraz 

perspektywy ich realizacji” która zgodnie z „Planem Pracy Rady Gminy Klembów na 

2009 rok”, winna być tematem obrad w II kwartale 2009 roku. 

  

Wójt Gminy  poprosił o wprowadzenie do porządku obrad sesji punktu  dotyczącego 

w sprawie zamiany lokali mieszkalnych . Lokal w wyniku zamiany przeznaczony 

zostanie na siedzibę filii Biblioteki w Woli Rasztowskiej. 

  

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie wprowadzenie w/w uchwały do 

porządku obrad  oraz przyjęcie  porządku obrad .  

 

     Za  -  12 

       Przeciw  -    0 

                 Wstrzymało si ę -    0 

W wyniku przeprowadzonego głosowania porządek obrad został przyjęty. 

 

 

Ad.5. 
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Przewodnicz ący Rady Gminy Krzysztof Skołorzy ński  -  poprosił o przystąpienie 

do omówienia kolejnego zagadnienia , sprawozdanie z działalności Wójta Gminy za 

okres między sesjami.    

 (sprawozdanie stanowi załącznik do protokółu) 

Wystąpienie Wójta odnośnie sprawozdania dotyczyło rozszerzenia tegoŜ 

sprawozdania i udzielenia odpowiedzi na zadawane pytania  przez radnych. 

 

Radna p. Jadwiga Szewczyk  zadała pytanie do punktu  18  sprawozdania dot. 

zebrania wiejskiego w Woli Rasztowskiej  radna powiedziała , Ŝe są  zastrzeŜenia do 

podjętej uchwały w sprawie rozdysponowania środków sołeckich.  Pan Wójt sobie 

Ŝyczy jakby przedrukowaną uchwałę podpisaną przez Przewodniczącego zebrania.   

Radna powiedziała, Ŝe chce usłyszeć wobec rady , Ŝe jest to sprawa techniczna  

chodzi o przedrukowanie uchwały , podpisanie jej i złoŜenie na  Pana Wójta ręce. 

 

Ad.6.  

 

Przewodnicz ący Rady Gminy Krzysztof Skołorzy ński  -  poprosił o przystąpienie 

do omówienia kolejnego punktu, punkt ten został wprowadzony do porządku na 

wniosek Komisji Rewizyjnej punkt dot. „Informacji dotyczącej projektów 

zwodociągowania Gminy oraz perspektywy ich realizacji”   

 

Przewodniczący Rady Gminy o zabranie głosu w tym punkcie poprosił Wójta Gminy 

p. Kazimierza Rakowskiego , który odpowiedział, Ŝe jeśli chodzi o projekt 

zwodociągowania to  mapy do celów  projektowych  są opracowane  i zatwierdzone 

oprócz Ostrówka  i Lipki. 

projekty techniczne  są juŜ dla: Paska, Dobczyna , Klembowa, Nowego Kraszewa, 

Starego Kraszewa. Jeśli chodzi o stację uzdatniania wody w czerwcu został złoŜony 

wniosek  na kwotę 24 mil. wniosek przeszedł pod względem formalno prawnym 

czekamy na  opinie ekspertów. 

  

Ad.7. 
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Przewodnicz ący Rady Gminy Krzysztof Skołorzy ński  -  poprosił o przystąpienie 

do omówienia kolejnego zagadnienia  rozpatrzenie projektu uchwały  w sprawie 

zmian w budŜecie na 2009 rok. 

 

 Jako pierwsza zabrała głos Pani Skarbnik Teresa Dzwonkowska , która  

szczegółowo  omówił zmiany do budŜetu na 2009r.   

 (zmiany stanowią załącznik do protokółu)   

 Wszystkie komisje jednogłośnie nie miały uwag do przedstawionych zmian. 

 Przewodniczący Rady Gminy poprosił Panią Skarbnik o odczytanie projektu uchwały 

odnośnie przedstawionych zmian. 

  

Następnie Przewodniczący Rady Gminy poprosił Radę Gminy o przystąpienie do 

głosowania nad przyjęciem zmian do budŜetu. . 

      Za      -  13 

          Przeciw    -    0 

     Wstrzymało si ę   -   0      

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została przyjęta. 

          

Ad.8. 

 

 Przewodnicz ący Rady Gminy Krzysztof Skołorzy ński  -  poprosił o przystąpienie 

do omówienia kolejnego zagadnienia rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie  

udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Wołomińskiego na budowę  chodnika w 

miejscowości Dobczyn. 

  

Zagadnienie zreferował Wójt Gminy, który przedstawił zasadność podjęcia  w/w 

uchwały  w następnie  odczytał projekt uchwały . 

   

Poczym Przewodnicz ący Rady Gminy   poprosił Radę Gminy o przystąpienie do 

głosowania . 

      Za      -  13 

          Przeciw    -    0 

          Wstrzymało si ę   -   1 

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została przyjęta. 
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 Ad.9. 

 

Przewodnicz ący Rady Gminy Krzysztof Skołorzy ński  -  poprosił o przystąpienie 

do omówienia kolejnego zagadnienia rozpatrzenie projektu w sprawie  uchylenia 

Uchwały 

 Nr XXXV/256/09 Rady Gminy w Klembowie z dnia 17 czerwca 2009r. w sprawie 

zaciągnięcia długoterminowego kredytu ze środków Europejskiego Funduszu 

Rozwoju Wsi Polskiej. 

 

Wójt Gminy p. Kazimierz Rakowski przedstawił zasadność podjęcia w/w uchwały .   

Przewodniczący Rady Gminy poprosił Wójta Gminy o odczytanie  projektu uchwały. 

   

Następnie Przewodniczący Rady Gminy  poprosił Radę Gminy o przystąpienie do 

głosowania  nad projektem przedstawionej uchwały. 

 

      Za      -  13 

          Przeciw    -    0 

          Wstrzymało si ę   -   0 

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została przyjęta. 

                 

Ad.10. 

 

Przewodnicz ący Rady Gminy Krzysztof Skołorzy ński  -  poprosił o przystąpienie 

do omówienia kolejnego zagadnienia rozpatrzenie  projektu uchwały w sprawie 

zaciągnięcia długoterminowego kredytu bankowego. 

                                             

Wójt Gminy p. Kazimierz Rakowski przedstawił zasadność podjęcia w/w uchwały 

oraz zapoznał Radę Gminy z treścią tej  uchwały . 

 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy poprosił Radę Gminy o przystąpienie do 

głosowania nad projektem przedstawionej uchwały 
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       Za   -  13 

      Przeciw      -    0 

                    Wstrzymało si ę  -   0 

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została przyjęta. 

 

 

             

Ad.11. 

 

Przewodnicz ący Rady Gminy Krzysztof Skołorzy ński  -  poprosił o przystąpienie 

do omówienia kolejnego zagadnienia rozpatrzenie  projektu uchwały w sprawie  

zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminnego Ośrodka Kultury w Klembowie 

za rok 2008. 

                    

Jako  pierwszy zabrał głos Wójt Gminy p. Kazimierz Rakowski który przedstawił 

zasadność podjęcia w/w uchwały oraz zapoznał Radę Gminy z treścią tej  uchwały . 

 

Po zapoznaniu się z treścią uchwały Przewodniczący Rady Gminy poprosił Radę o 

przystąpienie do głosowania. 

 

      Za    -  13 

                   Przeciw   -   0 

      Wstrzymało si ę    -  0 

  

W wyniku przeprowadzonego głosowania  uchwała została przyjęta. 

 

Ad.12. 

 

Przewodnicz ący Rady Gminy Krzysztof Skołorzy ński -  poprosił o przystąpienie 

do omówienia kolejnego zagadnienia  w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego Biblioteki Publicznej w Klembowie za rok 2008 

 

W tym temacie zabrała głos Pani Dyrektor Gminnej Biblioteki Publicznej Barbara 

Osytek , która równieŜ zapoznała Radę Gminy z treścią projektu uchwały. 
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Po zapoznaniu się z treścią uchwały Przewodniczący Rady Gminy poprosił Radę o 

przystąpienie do głosowania. 

Na obrady sesji przybył radny Adam Sierzan, 

 

      Za    -  14 

                   Przeciw   -   0 

      Wstrzymało si ę    -  0 

  

W wyniku przeprowadzonego głosowania  uchwała została przyjęta. 

 

Ad.13. 

 

 Przewodnicz ący Rady Gminy Krzysztof Skołorzy ński -  poprosił o przystąpienie 

do omówienia kolejnego zagadnienia  rozpatrzenie  projektu uchwały w sprawie  

nabycia nieruchomości gruntowej z przeznaczeniem pod drogę gminną w 

miejscowości Dobczyn gmina Klembów.  

Wójt Gminy p. Kazimierz Rakowski przedstawił zasadność podjęcia w/w uchwały.   

 

Przewodniczący Rady Gminy odczytał projekt uchwały w/w sprawie.   

Po zapoznaniu się z treścią uchwały  Przewodniczący Rady Gminy poprosił Radę o 

przystąpienie do głosowania. 

 

      Za    -  13 

                   Przeciw   -   0 

      Wstrzymało si ę    -  0 

W wyniku przeprowadzonego głosowania  uchwała została przyjęta. 

W między czasie Przewodniczący Rady Gminy poinformował , Ŝe obrady sesji  

opuścił radny p. Tadeusz Wojda ze względu spraw rodzinnych.  

 

Ad.14. 

 

Przewodnicz ący Rady Gminy Krzysztof Skołorzy ński -  poprosił o przystąpienie 

do omówienia kolejnego zagadnienia  Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie 
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nabycia  nieruchomości gruntowej z przeznaczeniem pod drogę gminną w 

miejscowości Ostrówek obręb Lipka gmina Klembów . 

 

Jako pierwszy zabrał głos Pan Wójt Kazimierz Rakowski,  który przedstawił 

zasadność podjęcia w/w uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy  odczytał projekt uchwały w/w sprawie.   

Po zapoznaniu się z treścią uchwały  Przewodniczący Rady Gminy poprosił Radę o 

przystąpienie do głosowania. 

      Za    -  13 

                   Przeciw   -   0 

      Wstrzymało si ę    -  0 

W wyniku przeprowadzonego głosowania  uchwała została przyjęta. 

 

Ad.15. 

 

Przewodnicz ący Rady Gminy Krzysztof Skołorzy ński -  poprosił o przystąpienie 

do omówienia kolejnego zagadnienia   rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie  

nadania nazw ulicom we wsi Nowy Kraszew. 

 

Jako pierwszy zabrał głos Pan Wójt Kazimierz Rakowski,  który przedstawił 

zasadność podjęcia w/w uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy poprosił Pana Wójta o odczytanie projektu uchwały 

w/w sprawie.   

Po zapoznaniu się z treścią uchwały  Przewodniczący Rady Gminy poprosił Radę o 

przystąpienie do głosowania. 

 

      Za    -  12 

                   Przeciw   -   0 

      Wstrzymało si ę    -  1 

W wyniku przeprowadzonego głosowania  uchwała została przyjęta. 
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Ad.16. 

  

 Przewodnicz ący Rady Gminy Krzysztof Skołorzy ński -  poprosił o przystąpienie 

do omówienia kolejnego zagadnienia   rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie 

wpisania budowy obwodnicy Marek na drodze S8 oraz drogi S17 na odcinku od 

projektowanej drogi S8 do miejscowości Wiązowna do Programu Budowy Dróg 

Krajowych na lata 2008-2012 Ministerstwa  Infrastruktury. 

  

Zagadnienie zreferował Wójt Gminy, który przedstawił zasadność podjęcia  w/w 

uchwały w następnie  kolejności odczytał projekt uchwały . 

 

Przewodniczący Rady Gminy poprosił Pana Wójta o odczytanie projektu uchwały 

w/w sprawie.   

Po zapoznaniu się z treścią uchwały  Przewodniczący Rady Gminy poprosił Radę o 

przystąpienie do głosowania. 

   

                                                            Za    -  13 

                   Przeciw   -   0 

      Wstrzymało si ę    -  0 

W wyniku przeprowadzonego głosowania  uchwała została przyjęta. 

 

Ad.17. 

 

Przewodnicz ący Rady Gminy Krzysztof Skołorzy ński -  poprosił o przystąpienie 

do omówienia kolejnego zagadnienia   rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie 

zamiany lokali mieszkalnych. 

 

Zagadnienie zreferował Wójt Gminy, który przedstawił zasadność podjęcia  w/w 

uchwały w następnie  kolejności odczytał projekt uchwały . 

 

Po zapoznaniu się z treścią uchwały  Przewodniczący Rady Gminy poprosił Radę o 

przystąpienie do głosowania. 

   

                                                            Za    -  13 
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                   Przeciw   -   0 

      Wstrzymało si ę    -  0 

W wyniku przeprowadzonego głosowania  uchwała została przyjęta. 

 

Ad.18. 

 

Przewodnicz ący Rady Gminy Krzysztof Skołorzy ński -  poprosił o przystąpienie 

do omówienia kolejnego zagadnienia   rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie 

rozpatrzenia skargi na bezczynność Wójta Gminy Klembów. 

 

Przewodniczący Rady Gminy przypomniał , Ŝe skarga była złoŜona przez radnych z 

Woli Rasztowskiej p. Jadwigę Szewczyk i p. Jana Jerzyło.  temat ten był omawiany 

na posiedzeniach komisji, kaŜda komisja wypracowała opinię odnośnie w/w sprawy  

Przewodniczący zadała pytanie czy radni mają jakieś pytania. 

Jako pierwsza zabrała głos radna p. Jadwiga Szewczyk  która pierwsze pytanie 

skierowała  do Pana Przewodniczącego Rady Gminy pytanie brzmiało z czego 

wynikało Pana uprawnienie  Ŝeby przedłuŜyć termin rozpatrzenia tej skargi na jakim 

przepisie prawa Pan się oparł . 

Radna poprosiła o zwrócenie uwagi na art.237 § 4 i poprosiła Panią Mecenas czy on 

się stosuje do § 2.          

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, Ŝe problem jest dosyć złoŜony radna jest nie 

usatysfakcjonowana ale działania są podejmowane. 

 ( całość  wypowiedzi jest do odsłuchania  na dyktafonie )  

 Radna p. Dorota Marcinkowska  powiedziała, Ŝe jeŜeli uchwała będzie 

rozpatrywana  w sprawie skargi na bezczynność Wójta Gminy  to Wydział Prawny  

na pewno taką uchwałę odrzuci i uzna ja za niewaŜną. PoniewaŜ Rada nie miała 

prawa do podjęcia takiej uchwały.  

  Przewodniczący Rady Gminy oczytał projekt uchwały wraz z uzasadnieniem po 

czym poprosił Radę o przystąpienie do głosowania. 

 

   

                                                            Za    -  10 

                   Przeciw    -   3 

      Wstrzymało si ę     -  0 
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W wyniku przeprowadzonego głosowania  uchwała została przyjęta. 

 

 Ad.19. 

 

Interpelacje radnych i odpowiedzi na interpelacje r adnych. 

  Radna p. Jadwiga Szewczyk poinformowała , Ŝe w dniu dzisiejszym złoŜyła pismo 

do Rady Gminy  w imieniu mieszkańców  kolonii Sitki (pismo stanowi załącznik do 

protokołu) w  piśmie tym przedstawiony jest problem tych mieszkańców.  

W tym temacie zabrała równieŜ głos p.Adamska Halina sołtys wsi Roszczep która 

przedstawiła  jakie były wykonane  prace   na  drodze  łączącej  wieś Roszczep z 

kolonią Sitki.  Natomiast p. Wójt Gminy odpowiedział , Ŝe problem  tych trzech rodzin  

zna i nie tylko tych. Wójt zaproponował Ŝeby następna sesja Rady Gminy była  

objazdowa  po wszystkich drogach gminnych Ŝeby radni poznali  ich stan techniczny. 

Radna p. Jadwiga Szewczyk   poruszyła równieŜ sprawę drogi   Radiowej  tej części 

zalanej asfaltem  do kiedy jest gwarancja  i jak moŜna przywołać taką firmę która tą 

drogę wykonywała  Ŝeby naprawiła pobocza. 

  

Ad.20. 

Sprawy ró Ŝne wolne wnioski.  

Wójt Gminy wystąpił z wnioskiem Ŝeby nasza Gmina wystąpiła w turnieju piłki noŜnej 

o puchar Starosty Powiatu Wołomińskiego. Turniej odbędzie się w sobotę 3 

października  . 

 

 Ad.21 

 

Zamknięcia obrad XXXVIII zwyczajnej sesji Rady Gminy dokonał Przewodniczący 

Rady Gminy Pan Krzysztof Skołorzyński.    

Podziękował on Radnym za udział w sesji. 

 

      Na tym protokół zakończono i podpisano. 

   

Protokółowała: 

Jadwiga Sajnóg 
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